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Abstract (en)
A mixer assembly incorporated within a pipe (10) consists of one or more elements (1, 1') disrupting the laminar fluid flow. Each element (1, 1') is
formed by a disc less two opposing radial sectors, with a baffle edge (5) along one sector face of one diametrical axis, and a second baffle edge
(2) along the opposite sector face of the other diametrical axis. The baffles on each element (1, 1') form a cross and act as supports and spacers
from the next element (1, 1'). Part-discs and vanes guide the fluid flow at the boundaries (3, 3') between elements (1, 1'). An open gap (4, 4') is
maintained on both sides of each baffle (2, 2'). The mixer elements are assembled as a battery in series, each element (1, 1') being slightly rotated
during assembly with respect to the adjacent element (1, 1').

Abstract (de)
Der in einem Rohr (10) angeordnete Mischer umfasst mindestens einen oder eine Mehrzahl von Mischelementen (1, 1'), die jeweils zwei axiale
Abschnitte (1a, 1b) aufweisen. Jedem Abschnitt ist mindestens ein den Abschnitt unterteilender Trennsteg (2, 2') zugeordnet. Die Trennstege
der beiden Abschnitte kreuzen sich. Der Rohrquerschnitt ist durch die Trennstege in Teilflächen unterteilt. Bei der Grenze (3a, 3a') zwischen den
Abschnitten sind offene sowie durch Umlenkscheiben (3, 3') abgedeckte Teilfächen vorgesehen. Auf beiden Seiten jedes Trennstegs ist genau
eine offene Teilfläche (4, 4') angeordnet. Bezüglich aufeinander folgender Mischelemente kreuzen sich benachbarte Trennstege ebenfalls, und die
offenen Teilflächen sind gegeneinander versetzt angeordnet. <IMAGE>
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